
Uppmaning till alla som fiskar i 
Unden 

Rapportering av fångster är mycket viktigt för att föreningen 
skall kunna analysera och dra rätt slutsatser om vilka åtgärder 
som bör vidtas. 
 

● Vi tror oss veta att tillgång på betesfisk är god och då avses benlöja, 
nors, spigg och elritsa. 
 

● Vi har en uppfattning att abborre finns i god omfattning. 
 

● Öring verkar öka och det tyder på att tidigare åtgärder i bäckarna har 
givit resultat. 
 

● Det är osäkert hur det står till med Rödingen. Vi vet att det som 
rapporterats är ungefär lika många födda i sjön som de som vi odlat fram 
som har klippt fettfena. 
 

● Gäddorna har som det verkar minskat i antal. 
 

● Siken fångas i måttlig omfattning men osäkra rapporter. 

 

Vi behöver ER hjälp att rapportera era fångster för att kunna bli 
ännu bättre på att utveckla fisket i Unden. Detta för att alla 
som fiskar ska kunna få ännu bättre fiske.  
Rapportera din fångst på ifiske.se 

Vi är inte intresserade av vem som fiskar utan av vad som 
fångas. 

Kan man senare komma fram till hur stor ansträngning det är 
för att fånga en fisk så blir det maximalt intressant. 
 
 


